

MARCEL RENAUD

Curriculum Vitae

Marcel was born in 1952 in North-Bay, the province of Ontario, Canada; from French parents and was brought up under the influence of the French and English culture. He is the eldest of eight children. He has lived in the Ottawa Region for the last 30 years working for the Canadian Federal Public Service as a Financial Officer.

Marcel attended the University of Ottawa obtaining a degree in Commerce. His interest in painting evolved over a period of time. By personal interest he decided to take night classes in drawing and oil painting at the Ottawa School of Art and the Sandy Hill Community Centre. This initiative awoke an interest in painting which evolved after retiring from the Federal Public Service in 2007.

Marcel is mainly self-taught and is now more active as an artist, having joined the Aylmer Arts Council and the Pontiac Artists' Association. Most recently he has participated in three expositions.

Marcel lives and paints from his studio in Pontiac within the province of Québec, Canada. His medium is oil and acrylic, painting mostly on hardboards, using different means of application. He developed his own style which he would categorize as "intuitive art", resulting in abstract non-figurative painting. Marcel signs his work by his family name "Renaud".

Contact Information:

Marcel Renaud

E-mail: marcel.renaud@videotron.ca

MARCEL RENAUD

Curriculum Vitae

Marcel est né en janvier 1952 à North Bay dans la province de l'Ontario, Canada; de parent francophone. Il grandit sous l'influence de la culture francophone et anglaise. Il est le plus vieux de huit enfants. Il vit dans la région de l'Outaouais depuis 30 ans travaillant pour la Fonction publique fédérale comme agent financier.

Marcel a étudié à l'Université d'Ottawa et a obtenu un diplôme en commerce. L'intérêt qu'il a développé pour la peinture a évolué au cours des années. Par intérêt personnel, il décide de suivre des cours du soir en dessin et peinture à l'huile à l'École d'art d'Ottawa et au Centre communautaire de Sandy Hill. Cette initiative éveilla en lui un intérêt dans la peinture qui prit de l'ampleur après sa retraite de la Fonction publique fédérale en 2007.

Marcel a appris la peinture en grande partie par lui même et il est maintenant plus engagé en tant qu'artiste, se joignant comme membre au Conseil des arts d'Aylmer et à l'Association des artistes du Pontiac. Il a récemment participé à trois expositions.

Marcel vit et peint de son studio à Pontiac dans la province du Québec. Son médium préféré est l'huile et l'acrylique, peignant en grande partie sur panneau dur, utilisant différentes techniques d'application de la peinture. Il a développé son propre style qu'il qualifie de « l'art intuitif », un art abstrait non figuratif. Marcel signe ses oeuvres par son nom de famille "Renaud".

Pour me joindre:

Marcel Renaud

Courriel : marcel.renaud@videotron.ca